
Notulen MR MKC de Amstel 24/01/2024

Aanwezig: Judith, Annuska, Carlijn, Bas, Paul

Personele bezetting

De teamleiding is in samenwerking met het team en STAIJ bezig om het hiaat op te vullen dat Judith na

de voorjaarsvakantie zal achterlaten. Er zijn een aantal opties, maar op dit moment is er nog een volle

FTE invulling nodig voor de klas van Judith.

Begroting

Begin Februari heeft de teamleiding een eerste gesprek over de begroting van volgend schooljaar met

STAIJ. De eerste blik is dat we moeten ‘bezuinigen’ en wellicht dat dat betekent dat er een

onderbouwklas afgaat en een bovenbouwklas bij komt. Building blocks:

● Formatie 2024 = 2025 is uitgangspunt

● ~300 leerlingen nu en dat is ook de prognose voor volgend jaar

● Plus de extra FTE’s die er nu ook zijn (RT etc) en instroomgroep voor de onderbouw (0,5FTE)

Prioritering doelen huidig schooljaar

Wordt aanstaande teamoverleg besproken.

Gebouwen

Staij is verantwoordelijk voor gebouwbeheer. Ilse is namens de teamleiding aanspreekpunt hiervoor. Er

zijn een aantal punten die al jaren ‘aandacht vragen’ zoals zonneschermen, verlichting en schoonmaken.

Judith gaat bespreken met Ilse of het zou helpen als de MR een brief hierover naar STAIJ stuurt.

Leerlingenraad

In de volgende vergadering kunnen we Ilse vragen wat daar uitkomt.

Bijdrage ouderraad

Bas stuurt een mailtje naar hen om te vragen over de bijdrage van volgend jaar en de realisatie dit jaar.

Voor de volgende keer (15 April) voorbereiding

● Personeelsbeleid in kwaliteitsmonitoring

● Prioriteiten (stuurt Carlijn door)


